
Styrelsens yttrande över inkomna motioner 

Inför årsmötet har ett kuvert med nio motioner inkommit till styrelsen. 

 

Styrelsens yttrande över motion nr 1  

Från  

Medlem angående Sänkta avgifter för redan betalande medlemmar  

Denna motion gällande ”Sänkta avgifter för redan betalande medlemmar” där medlem upplever 

ridhushyran dyr och svår att förstå sig på. 

Styrelsen vill förmedla att gällande motionen ”Sänkta avgifter för redan betalande medlemmar” s 

yrkande om att personer med ridhuskort endast ska betala för bokning av ridhus/ridbana men annars 

ha fri tillgång till både ridhus/ridbana och material så finns detta redan idag. Se reglerna på 

ridhusbokningen. 

Styrelsen vill förmedla att gällande det bifogade förslaget så ligger Gimo Ridklubbs ridhushyra idag i 

paritet med omkringliggande ridskolor och ridanläggningar. Därför är den önskade prissänkningen inte 

försvarbar vid jämförelse med gängse prissättning på ridhusbokningar i närområdet. Dessutom, för en 

hållbar ekonomi behöver aktiviteter som sker i ridhus/ridbana kunna bära upp de omkostnader som 

finns för att sköta dessa anläggningar och tillhörande material.  

En extra kommentar: Detta förslags rubrik är något förvirrande eftersom medlemmar hos Gimo 

Ridklubb redan idag har förmånliga avgifter och priser på de flesta av våra erbjudna tjänster.   

Ett ytterligare påpekande: Den enda kostnad medlemmarna fastställer är medlemsavgiften (och 

eventuella arvoden) Styrelsen har ansvar och helhetssyn för föreningens ekonomi därför ska inte 

enstaka intäkter/kostnader/poster i kontoplanen vara föremål för stämmobeslut.  

styrelsen föreslår  

att stämman beslutar att motionen anses besvarad med vad som anförs i styrelsens yttrande. 

 

Styrelsens yttrande över motion nr 2 

Från  

Medlem angående Reducerat lektionspris för uppstallade som rider för gratis instruktör 

Denna motion gällande ” Reducerat lektionspris för uppstallade som rider för gratis instruktör” där 

medlemmen önskar att medlemmarna har frihet tillsammans med tränaren bestämma vad tränare ska ta 

betalt av tränande elever. 

Styrelsen vill förmedla att gällande motionen ” Reducerat lektionspris för uppstallade som rider för 

gratis instruktör” s yrkande om att tränare och elev får själva göra upp om betalning är i sak ok men 

ridskolans syfte är att vara ett utbildningscentrum där våra elever och kunder ska vilja välja ridskolans 

godkända instruktörer för utbildning. Dessutom, för en hållbar ekonomi behöver aktiviteter som sker i 

ridhus/ridbana kunna bära upp de omkostnader som finns för att sköta dessa anläggningar och 

tillhörande material.  

I våra bestämmelser är det inskrivet att tränare som vill vara en ofta återkommande tränare ska ha fått 

godkänt av styrelsen samt skriva under ett ”tränarkontrakt”. Det är också i linje med vad som är 

generellt brukligt på de flesta anläggningar runt om i Ridsportsverige. Det vill säga att träningar sker i 



föreningens namn (ridande betalar till föreningen som i sin tur ersätter tränaren), eller att tränaren hyr 

ridhus/ridbana (men då till en annan taxa än om någon med ridhuskort vill göra det eftersom det är 

skillnad på att rida självständigt eller att använda ridhuset för en näringsverksamhet).  

styrelsen föreslår  

att stämman beslutar att motionen anses besvarad med vad som anförs i styrelsens yttrande. 

 

Styrelsens yttrande över motionerna nr 3, 4, 7 

Från  

Medlem angående Uppdaterade policyer 

Medlem angående Stöd till kommande kassör 

Medlem angående Skärpta uppföranderegler 

Motionärerna har yrkanden på några av de uppgifter som är alltid ålagda styrelsen att hantera. 

Den första av motionerna gällande uppdaterade policys där medlem anser att föreningens policys är 

förlegade och behöver uppdateras med hjälp av sammansatt grupp. 

Styrelsen vill förmedla att gällande motionen ”Uppdaterade policys” yrkande så sker detta redan idag 

genom att föreningens policys ses över av styrelsen. Styrelsen gör detta i samarbete med personal och 

andra grupper regelbundet.  

En extra kommentar: Policys är för att skapa säkerhet, trygghet och riktlinjer inom föreningar och 

verksamheter. Policys är levande dokument, därför gås dessa igenom regelbundet tillsammans med 

personalen och de grupper som berörs extra av dokumenten. Där får alla komma till tals omkring vad 

policyn gäller, varför den finns och om det finns detaljer som upplevs inte överensstämma med hur 

föreningen kan och vill bedriva verksamheten. Då Gimo Ridklubb driver en liten ridskola är det extra 

viktigt att det finns tydliga riktlinjer för att alla ska veta vad och hur de ska göra saker eller bete sig i 

olika situationer. Då vi förstår på skribenten att två punkter i en av våra policys upplevts extra 

besvärande så har styrelsen sökt upp citaten som visat sig komma från Hästhållningspolicyn och gjort 

justering på första citatet.  Formuleringen blir: ”Personal, ideellt arbetande och inackorderade bör bära 

klädsel som ger ett yrkesmässigt, professionellt och säkerhetsmässigt intryck helst i diskreta färger” 

Det andra citatet justerades i oktober 2023 efter just genomgång tillsammans med personal. 

Den andra motionen gäller stöd till kommande kassör där medlem uttrycker oro kring faktureringen, 

att fakturor kommer ut försent.  

Styrelsen vill förmedla att gällande motionen ”Stöd till kommande kassör” har styrelsen upphandlat ett 

nytt betalningssystem som inom kort kommer införas. Det kommer innebära att beskrivna 

faktureringsproblem kommer upphöra. 

Den tredje motionen gäller skärpta uppföranderegler där medlem önskar tydligare reprimander vid 

regelbrott och även tydligare direktiv kring vem som har ansvar vid problem. 

Styrelsen vill förmedla att gällande motionen ”skärpta uppföranderegler” så finns dessa redan i 

uppstallningsavtalen och i våra policys och riktlinjer. En lista över ansvariga personer sitter uppsatt på 

anslagstavlan i stallet.  

styrelsen föreslår  

att stämman beslutar att motionerna anses besvarade med vad som anförs i styrelsens yttranden. 

 



Styrelsens yttrande över motion nr 5 

Från  

Medlem angående Ett upphävt köpstopp  

Denna motion gällande ” Ett upphävt köpstopp” där medlemmen yrkar: 

- att köpstoppet upphävs 

- att kommunikationen mellan styrelse och medlemmar ska bli smidigare 

- Att pengar ska tas från GRUSK-kassan för att hjälpa klubben  

- Att en grupp sponsorsansvariga väljs ut och ser över avtalen vi har.  

Styrelsen vill förmedla att gällande första och andra yrkande i motionen ”Ett upphävt köpstopp” så har 

det aktuella köpstoppet varit en absolut nödvändighet på grund av den dåliga ekonomin klubben dras 

med. Detta köpstopp omprövas kontinuerligt och medlemmarna inbjuds ett par gånger per år för att få 

ta del av föreningens ekonomiska situation. Personalen har uppdaterats regelbundet om situationen 

och nu har styrelsen också tagit beslutet att personalsordnare ska ta del av den fördjupade 

ekonomirapporten varje månad.  

Styrelsen vill förmedla att gällande tredje yrkandet i motionen ”Ett upphävt köpstopp att ta pengar från 

GRUSK-kassan inte är aktuellt! Ungdomssektionens pengar är just ungdomssektions och är inget som 

varken stämma eller styrelse får röra.  

Styrelsen vill förmedla att gällande fjärde yrkandet i motionen ”Ett upphävt köpstopp” att styrelsen ser 

regelbundet över sponsoravtal. Det är fritt fram för alla att finna sponsorer till klubben och informera 

styrelsen därom. Styrelsen tar tacksamt emot all hjälp den kan få. Styrelsen är den som därefter slutför 

avtalen 

styrelsen föreslår  

att stämman beslutar att motionen anses besvarad med vad som anförs i styrelsens yttrande. 

Ett köpstopp inte är en stämmofråga utan ett löpande förvaltningsbeslut för styrelsen. 

 

Styrelsens yttrande över motion nr 6 

Från  

Medlem angående Uppsagt avtal med Grällsta Ridcenter 

Denna motion gällande ” Uppsagt avtal med Grällsta Ridcenter” där medlemmen yrkar att  

- vi avslutar samarbetet med Grällsta Ridcenter 

- en grupp på tre personer skapas vars uppgift kommer vara att leta rätt på och provrida tre 

hästar innan terminsstart 2024 Dessa hästar kommer sedan att presenteras för styrelsen som 

kan vara med och bestämma. 

Styrelsen vill förmedla att gällande första och andra yrkandet i motionen ”Uppsagt avtal med Grällsta 

Ridcenter” att det är ett samarbete mellan styrelse och personalsamordnaren om vilka hästbehov 

verksamheten har och styrelsen avgör när och av vem som hästar hyrs/köps av. Medlemmar är 

välkomna att inkomma med förslag på hyrställen och/eller lämpliga hästar att hyra eller köpa. 

Styrelsen beslutar också i vilken omfattning och sträcka GRK kan låta personer åka och leta häst i 

föreningens namn och på GRKs bekostnad. 

En extra kommentar: Gimo Ridklubb har ett bra samarbete och avtal med Grällsta Ridcenter där vi i år 

kommer att få två hästar gratis från dem under läsåret 2024-2025 mot att vi lånar ut hästar till dem 



under sommaren. Det är en svårslagen ekonomisk ekvation. De hästar vi lånar ut till Grällsta har alltid 

vunnit på det utbyte vi har haft.  

styrelsen föreslår  

att stämman beslutar att motionen anses besvarad med vad som anförs i styrelsens yttrande. 

 

Styrelsens yttrande över motion nr 8 

Från  

Medlem angående Avskaffa obligatorisk kvarkavaccinering  

Denna motion gällande ” Avskaffa obligatorisk kvarkavaccinering” där medlemmen yrkar att 

kvarkavaccination av uppstallade ska vara frivillig och inte obligatorisk. 

Styrelsen vill förmedla att gällande yrkandet i motionen ” Avskaffa obligatorisk kvarkavaccinering” att 

kvarka är en mycket allvarlig, smärtsam och smittsam sjukdom där målet med vaccinering är att 

förhindra svår sjukdom och död. Vaccinering har vetenskapligt bevisat om och igen att det minskar 

smittspridning och ger lindrigare symtom om en individ ändå insjuknar, något som gäller generellt för 

vaccineringar. Det är ur ett ekonomiskt perspektiv oförsvarbart att ta bort vaccineringen. Det 

kvarkautbrott GRK hade under läsåret 2023-2024 kostade klubben en älskad ponny, extraarbete för 

personal och ideella samt minst 120 000 kr i förlorade intäkter. Bortsett från det smärtsamma 

sjukdomsförloppet så har inte föreningen råd att stänga ner anläggningen under så lång tid som det kan 

innebära med ett kvarkautbrott igen. Att vaccinera hästarna kostar ca 500kr/dos och görs en gång/år. 

(Grundvaccinationen består av 3 vaccinationsdoser)  Styrelsens har tidigare beslutat om obligatorisk 

vaccinering mot kvarka och det beslutet kvarstår. 

styrelsen föreslår  

att stämman beslutar att motionen anses besvarad med vad som anförs i styrelsens yttrande. 

 

Styrelsens yttrande över motion nr 9 

Från  

Medlem angående Uppdaterad prislista  

Denna motion gällande ” Uppdaterad prislista” där medlemmen yrkar att en liten grupp utvalda 

människor går igenom och justerar hela prislistan.  

Styrelsen vill förmedla att gällande yrkandet i motionen ” Uppdaterad prislista” att prislistan ses över 

regelbundet av styrelsen. 

Ett ytterligare påpekande: Den enda kostnad medlemmarna fastställer är medlemsavgiften (och 

eventuella arvoden) Styrelsen har ansvar och helhetssyn för föreningens ekonomi. Därför ska inte 

enstaka intäkter/kostnader/poster i kontoplanen vara föremål för stämmobeslut.  

 

styrelsen föreslår  

att stämman beslutar att motionen anses besvarad med vad som anförs i styrelsens yttrande. 

 


